
Z á p i s n i c a 

z rokovania 30. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka konaného dňa 22.02.2022 

 

 

Začiatok rokovania:  9:00 hod. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Ospravedlnení: viacerí poslanci avizovali, že z dôvodu sobášov budú musieť dočasne opustiť 

rokovanie zastupiteľstva v doobedných a obedných hodinách 

 

30. zasadnutie miestneho zastupiteľstva otvoril starosta Ján Hrčka. Zasadnutie sa konalo 

formou videokonferencie v súlade s § 30f ods. 2 zákona č. 73/2020 Z. z., ktorým sa menia 

a dopĺňajú niektoré zákony v pôsobnosti MV SR v súvislosti s ochorením COVID-19.  

Starosta skonštatoval, že miestne zastupiteľstvo je uznášaniaschopné počtom prítomných 32 

z 35 poslancov, čo predstavuje 91,4 %. Počet poslancov sa počas rokovania videokonferencie  

priebežne menil.  

Starosta upozornil poslancov, že hlasovať sa bude podľa nastavenej aplikácie SmartVote, 

pričom priebeh hlasovania a výsledky krátko po hlasovaní budú vidieť na ploche.  

 

Následne sa pristúpilo k hlasovaniu o programe tak, ako ho poslanci obdržali v pozvánkach. 

 

Program: 

 

1. Zloženie sľubu poslankýň Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava- 

 Petržalka 

 Predkladá: starosta 

 Spracovateľ: ref. organizačných vecí 

 

2. Kontrola plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Petržalka k 31.01.2022 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. organizačných vecí 

 

3. Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2022 

Predkladá: starosta  

Spracovateľ: finančné odd. 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2012 zo dňa 17. 04. 

2012 o určení výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mestskej časti Bratislava-Petržalka v znení všeobecne záväzného nariadenia č. 

4/2013,  č. 3/2015, č. 4/2019, č. 7/2019, č. 15/2019, č. 18/2019 a č. 4/2021 

Predkladá: starosta  

Spracovateľ: odd. školstva 

 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti 



Bratislava-Petržalka č. 6/2020 zo dňa 23. júna 2020 o poskytovaní a výške 

úhrady za sociálne služby v znení  Všeobecného záväzného nariadenia  č. 1/2021 

zo dňa 09. februára 2021 

Predkladá: starosta  

Spracovateľ: riaditeľka SSS Petržalka Mgr. Soňa Chanečková 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti 

Bratislava-Petržalka č. 9/2014 zo dňa 30. septembra 2014, ktorým sa vydávajú 

trhové poriadky pre trhoviská a príležitostné trhy na území mestskej časti 

Bratislava-Petržalka v znení Všeobecne záväzného nariadenia č. 11/2017, 

Všeobecne záväzného nariadenia č. 4/2018, Všeobecne záväzného nariadenia č. 

2/2020, Všeobecne záväzného nariadenia č. 13/2020 a Všeobecne záväzného 

nariadenia č. 8/2021 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: ref. predbežnej právnej ochrany a podnikateľských činností 

7. Návrh zámeru kúpy pozemku pre potreby ZŠ v zóne Slnečnice 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: kancelária starostu a prednostky 

8. Návrh na predĺženie nájmu častí pozemkov v k.ú. Petržalka, pre EKOCHARITA   

SLOVENSKO SLOVENSKU, o.z., Gen. M.R. Štefánika 45, 060 01 Kežmarok 

ako prípadu hodného osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

9. Návrh na prenájom pozemkov v k.ú. Petržalka pre HUMANA People to People 

Slovakia o.z. ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

10. Návrh na predĺženie nájmu nebytových priestorov v objekte MŠ Holíčska 30,        

Bratislava pre MC BUDATKO, ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 Predkladá: prednostka 

 Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

11. Návrh na predĺženie nájmu častí pozemkov v k.ú. Petržalka, parc. č.5830/13 pre  

Natália Pavlíková, Brunnenstrasse 17/22, 2410 Hainburg an der Donau, Rakúsko  

ako prípadu hodného osobitného zreteľa 

 Predkladá: prednostka 

 Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

12. Návrh na schválenie nájmu nebytového priestoru na Mlynarovičovej pre PIMM  

s.r.o., ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 



Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

13. Návrh na predĺženie nájmu pozemkov v k.ú. Petržalka, parc. č. 5875/86 a časť 

parc. č. 5875/73 pre RENTSTAV ĎURČO, spol. s.r.o. ako prípad hodný 

osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

14. Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte na Rovniankovej 4, 

Bratislava pre PHOTOPORT ako prípadu hodného osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku  

15. Návrh na predĺženie nájmu nebytových priestorov pre Súkromnú materskú 

školu, n.o., Vavilovova 18, 851 01 Bratislava 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

16. Návrh na schválenie dodatku č. 4 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mestskej časti Bratislava-Petržalka a s majetkom zvereným jej do správy 

hlavným mestom SR Bratislavou 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

17. Návrh na odpustenie dlhu z nájmu v čase mimoriadnej situácie v rámci  COVID  

19 - 3. vlna pandémie 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

18. Stanovisko miestneho zastupiteľstva k vráteniu zvereného majetku na ulici 

Ondreja Štefanka (Čapajevova) a Bohrova 22 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

19. Rokovací poriadok Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: právny referát 

 

20. Schválenie spolufinancovania mestskej časti Bratislava-Petržalka v prípade 

podania žiadosti o dotáciu na projekt „Obnova MŠ na Fedinovej č. 7, Bratislava“ 

na základe výzvy Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie 

SR na podanie žiadosti o poskytnutie dotácie v oblasti podpory regionálneho 

rozvoja 

Predkladá: 1. zástupkyňa starostu Jana Hrehorová 

Spracovateľ: referát projektového riadenia 

 



21. Návrh na poskytnutie dotácií v zmysle VZN č. 7/2020 o poskytovaní dotácií pre 

veľké športové kluby z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Predkladá: 1. zástupkyňa starostu Jana Hrehorová 

Spracovateľ: kancelária zástupkýň starostu 

 

22. Stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

k návrhu dodatku Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: referát ÚR a GIS 

23. Návrh na voľbu členov Miestnej rady mestskej časti Bratislava-Petržalka  

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: ref. organizačných vecí 

24. Návrh na voľbu a odvolanie členov komisií Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Bratislava-Petržalka  

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: ref. organizačných vecí 

25. Návrh na zaradenie poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka na voľné miesta v radách škôl pri MŠ a ZŠ 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: ref. organizačných vecí 

26. Správa z kontroly zákonnosti, hospodárnosti a účelnosti postupu pri obstarávaní 

majetku mestskej časti pri obstarávaní majetku zo zahraničia za obdobie od 

01.01.2019 do podania správy o kontrolnej činnosti 

Predkladá: miestna kontrolórka 

Spracovateľ: útvar miestneho kontrolóra 

27. Správa z kontroly plnenia prijatých opatrení k zisteným nedostatkom v súvislosti 

s vykonanou „Kontrolou prenájmov Základnej školy Prokofievova 5 pre 

Jednotka – tenisová škola, o. z., príslušných zmlúv a ich dodatkov ako aj 

príslušných uznesení Miestneho zastupiteľstva Bratislava – Petržalka“ 

Predkladá: miestna kontrolórka 

Spracovateľ: útvar miestneho kontrolóra 

28. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2021   

Predkladá: miestna kontrolórka 

Spracovateľ: útvar miestneho kontrolóra 

29. Informácia o odťahovaní vrakov a vozidiel tvoriacich prekážku na základe 

rozhodnutia správcu cesty – MČ Bratislava-Petržalka 
Predkladá: starosta 

Spracovateľ: ref. mobility 

30. Návrh na vypracovanie informačných materiálov k technickému stavu plavární 

na základných školách v zriaďovateľskej pôsobnosti MČ Bratislava-Petržalka 
Predkladá: Miroslav Behúl, Pavel Šesták, Elena Pätoprstá, Lýdia Ovečková, 

Branislav Kleinert 

Spracovateľ: Miroslav Behúl, Katarína Sklenková, Branislav Kleinert, Elena 

Pätoprstá 



31. Interpelácie 

32. Rôzne 

 Informačné materiály 

 
Zoznam priložených informačných materiálov: 

 
Informácia pre miestne zastupiteľstvo o vykonaných rozpočtových opatreniach v druhom polroku 2021 

 

Informácia o odstúpení konateľa spoločnosti Športové zariadenia Petržalky, s.r.o. 

 

Odpočet investičného plánu, program 5.3.1. a 5.3.2.      

 

Informácia o stanoviskách k investičným zámerom na území mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

Informácia o plnení uznesenia MZ č. 558/2018 zo dňa 23.10.2018 o stanoviskách starostu k predaju 

a zámenám pozemkov na území MČ Bratislava-Petržalka zasielaným Hlavnému mestu SR Bratislava 

 

Informácia o vybavení petície za riešenie situácie na terase Beňadická 9-19    

 
Informácia o plnení uznesenia MZ č. 192/2020 zo dňa 04.02.2020 – pripravenosť záchranných zložiek 

 

 

Nasledovalo hlasovanie o navrhovanom programe ako o celku.  

 

Hlasovanie o programe: prítomných 24 z 35 poslancov, za 23, proti 0, zdržali sa 0, 

nehlasovali 1 - program rokovania bol schválený.  

 

Poslanci predkladali svoje návrhy na zmenu programu. 

 

Poslanec Dragun navrhol zaradiť nový bod Návrh vyjadrenia solidarity s ukrajinským ľudom. 

Poslankyňa Ovečková navrhla vymeniť body č. 19 a č. 30. Poslanec Cmorej navrhol presunúť 

bod č. 24 na úplný záver rokovania ako bod č. 30. 

 

Hlasovanie o doplnení navrhovaných bodov: 

 

Ako o prvom sa hlasovalo o poslaneckom návrhu p. Draguna: prítomných 24, za 16, proti 0, 

zdržali sa 2, nehlasovali 6 – bod programu rokovania nebol zaradený. 

 

Následne sa hlasovalo o poslaneckom návrhu p. Ovečkovej: prítomných 23, za 21, proti 0, 

zdržali sa 0, nehlasovali 2 – predmetné body boli vymenené. 

 

Ďalej sa hlasovalo o poslaneckom návrhu p. Cmoreja: prítomných 23, za 21, proti 0, zdržali 

sa 1, nehlasovali 1 – bod č. 24 bol zaradený na koniec programu. 

 

Pristúpilo sa k voľbe návrhovej komisie a overovateľov. Starosta predložil návrhovú komisiu 

v zložení: Miroslav Behúl, Ľuboš Kačírek, Jozef Vydra. 

 

Hlasovanie o členoch návrhovej komisie: prítomných 20, za 20, proti 0, zdržali sa 0, 

nehlasovali 0 - členovia návrhovej komisie rokovania boli schválení.  

 



Za overovateľov boli navrhnutí Gabriela Fulová a Miroslav Dragun. 

 

Hlasovanie o overovateľoch zápisnice: prítomných 22, za 21, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 

1 - overovatelia rokovania boli schválení.  

 

K bodu č. 1 

Zloženie sľubu poslankýň Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

Starosta informoval o skutočnosti, že po vzdaní sa poslaneckého mandátu zo strany Juraja 

a Olivera Kríža nastupujú na ich miesta náhradníčky Eva Surovková a Katarína Sklenková na 

základe volebných výsledkov. P. Surovková prejavila záujem pôsobiť v Komisii soc. 

a bytovej a p. Sklenková v Komisii investičných činností, Komisii kultúry a mládeže 

a Komisii územného plánu, výstavby a rozvoja. Na úradnej tabuli bolo v zákonnej lehote 

zverejnené oznámenie o nastúpení náhradníčok. Starosta vyzval vicestarostku Hrehorovú, aby 

prečítala text sľubu poslanca. Následne obe náhradníčky zložili poslanecký sľub.  

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 1: prítomných 27, za 27, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 1 – 

návrh bodu 1 bol schválený.  

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti BratislavaPetržalka 

k 31.01.2022 

 

Vicestarostka Jančoková vyzvala poslancov, aby sa prihlásili do diskusie, ak majú otázky 

k plneniu konkrétnych uznesení. Zároveň navrhla, aby už súčasťou materiálu nebývali 

priebežne plnené uznesenia, nakoľko je dokument už veľmi dlhý a tieto uznesenia sú 

pravidelne plnené aj odpočtované. Po krátkej diskusii sa poslanci zhodli, že aj tieto uznesenia 

by mali v materiáli zostať, ale materiál bude rozdelený na časť s priebežne plnenými 

uzneseniami a časť s jednorazovými uzneseniami. 

 

Poslanec Palkovič nesúhlasí s plnením uznesenia č. 338 (opravy chodníkov), nakoľko podľa 

neho dbanie na odstraňovanie bariér nie je v rozpore so staveb. zákonom, ako sa uvádza 

v plnení. Bohužiaľ, doposiaľ sa neurobila ani komplexná obnova ani bezbariérová úprava 

žiadnej z lokalít. Zároveň požiadal, aby zo strany starostu alebo prednostky bolo odpovedané 

na e-mail p. Sklenkovej, ktorý im v tejto veci adresovala. Starosta odpovedal, že sa v rámci 

MČ robia mnohé rekonštrukcie a prihliada sa aj na bezbariérovosť, ale nie je možné, aby 

poslanci určovali konkrétne lokality, kde sa musí urobiť obnova. Vicestarostka Jančoková 

doplnila, že sa spracováva objednávka na modelové projekty, nakoľko toto je aj poslaneckou 

prioritou napr. pani Kratochvílovej. P. Kratochvílová reagovala, že bezbariérové úpravy majú 

byť úplnou samozrejmosťou. Poslanec Repka upozornil, že viaceré bezbariérové úpravy 

v Petržalke realizovalo mesto. Neskôr v diskusii starosta uviedol, že tieto úpravy realizovalo 

mesto na základe memoranda z roku 2019 medzi hl. mestom a mestskými časťami, ktoré bolo 

kompenzáciou nespravodlivého delenia daní. Petržalka mala uviesť priority vo výške 1,93 

mil. eur. Boli uvedené tri priority – sad Janka Kráľa, osvetlenie Chorvátskeho ramena 

a bezbariérové chodníky vo výške 230-tisíc eur. 

 

Poslanec Behúl poďakoval za pripravenie informačného materiálu k uzneseniu o 

pripravenosti záchranných zložiek. Zaujímala ho najmä časť o dostupnosti bytoviek hasičskou 

technikou, najmä s ohľadom na parkovanie či výsadbu. Privítal by, ak by si MČ k tejto veci 

vyžiadala detailnú informáciu od mesta ohľadom prístupnosti ciest k budovám pre hasičov, 



ktoré má v správe mesto. Poslankyňa Pätoprstá upozornila, že prístupy musia byť zo zákona 

prejazdné pre sanitky a hasičov, ale to sa často nedeje, keďže tam ľudia parkujú, a toto treba 

riešiť minimálne privolaním mestskej polície. 

 

Poslankyňa Pätoprstá požiadala k uzneseniu č. 459 časti c) o viac informácií. Pán Hasička 

z ref. územného rozvoja a GIS odpovedal, že MČ zaslala list mestu, kde na jeho konci žiada 

primátora o posúdenie možnosti pozastaviť vydávanie súhlasov s investičnou činnosťou 

v danej lokalite tak, ako je formulované v uznesení. 

 

Poslankyňa Makovníková Mosná položila otázku v súvislosti s uznesením č. 442 k odkúpeniu 

pozemkov v areáli na Turnianskej, či a kedy bude predložená SWOT analýza. Starosta 

odpovedal, že tento materiál sa zatiaľ aj v súvislosti s riešením iných problémov pozastavil, a 

riešia sa niektoré záležitosti s právnym referátom. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 2: prítomných 27, za 23, proti 0, zdržali sa 3, nehlasovali 1 - 

návrh bodu 2 bol schválený. 

 

K bodu č. 3 

Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2022 

 

Návrh úpravy rozpočtu predstavil starosta a následne odovzdal slovo p. Turanovi, vedúcemu 

finančného oddelenia. Úprava rozpočtu súvisí s tým, že bolo dohodnuté, že sa navýšia 

financie na poslanecké priority, ďalej ide o požiadavku soc. oddelenia na nákup obedárov pre 

seniorov a takisto o zúčtovanie prostriedkov, ktoré sa nezúčtovali minulý rok. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 3: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 0 - 

návrh bodu 3 bol schválený. Poslanec Dragun by bol za, nestihol sa prezentovať. 

 

K bodu č. 4 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2012 zo dňa 17. 04. 2012 o určení 

výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 

školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti BratislavaPetržalka 

v znení všeobecne záväzného nariadenia č. 4/2013,  č. 3/2015, č. 4/2019, č. 7/2019, č. 

15/2019, č. 18/2019 a č. 4/2021 

 

Materiál uviedla p. Garanová, vedúca odd. školstva. Materiál sa predkladá kvôli novele 

školského zákona. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 4: prítomných 25, za 24, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 1 - 

návrh bodu 4 bol schválený. Poslanec Vydra by bol za, nestihol hlasovať. 

 

K bodu č. 5 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 

6/2020 zo dňa 23. júna 2020 o poskytovaní a výške úhrady za sociálne služby v znení  

Všeobecného záväzného nariadenia  č. 1/2021 zo dňa 09. februára 2021 



Materiál uviedla p. Chanečková, riaditeľka Strediska sociálnych služieb Petržalka. Materiál sa 

predkladá na základe žiadosti zmluvného dodávateľa o navýšenie úhrady z dôvodu 

zvyšovania cien potravín a energií. 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 5: prítomných 26, za 23, proti 0, zdržali sa 2, nehlasovali 1 - 

návrh bodu 5 bol schválený. 

 

 

K bodu č. 6 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 

9/2014 zo dňa 30. septembra 2014, ktorým sa vydávajú trhové poriadky pre trhoviská a 

príležitostné trhy na území mestskej časti Bratislava-Petržalka v znení Všeobecne 

záväzného nariadenia č. 11/2017, Všeobecne záväzného nariadenia č. 4/2018, Všeobecne 

záväzného nariadenia č. 2/2020, Všeobecne záväzného nariadenia č. 13/2020 a 

Všeobecne záväzného nariadenia č. 8/2021 

Bod uviedol p. Chlebec z ref. predbežnej právnej ochrany a podnikateľských činností. Zmena 

sa týka prevádzkovej doby na trhovisku, čo bolo odkonzultované aj so samotnými predajcami. 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 6: prítomných 30, za 30, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 0 - 

návrh bodu 6 bol schválený. 

K bodu č. 7 

Návrh zámeru kúpy pozemku pre potreby ZŠ v zóne Slnečnice 

 

Materiál predstavil starosta. Uviedol, že je potrebné, aby táto lokalita mala verejnú základnú 

školu. Zastupiteľstvo musí v prvom rade rozhodnúť, či kúpiť daný pozemok. Bolo by možné 

získať finančné prostriedky z Plánu obnovy. Poslanec Repka podporuje tento materiál, ale 

chce sa informovať, či môžeme napriamo kupovať projekt a nebudeme v rozpore so zákonom 

o verejnom obstarávaní. Starosta odpovedal, že podľa jeho názoru to nie je v rozpore so 

zákonom a vie, že v minulosti podobným spôsobom postupovalo aj mesto. 

 

Hlasovanie o návrhu bodu č. 7: prítomných 31, za 30, proti 0, zdržali sa 1, nehlasovali 0 - 

návrh bodu 7 bol schválený. 

 

K bodu č. 8 

Návrh na predĺženie nájmu častí pozemkov v k.ú. Petržalka, pre EKOCHARITA   

SLOVENSKO SLOVENSKU, o.z., Gen. M.R. Štefánika 45, 060 01 Kežmarok ako 

prípadu hodného osobitného zreteľa 

 

Bod uviedol vedúci ref. správy miestneho majetku, p. Baumann. Tento materiál (ako aj ďalšie 

tri nasledujúce body v programe) bol predložený už na decembrovom MZ, avšak kvôli 

nízkemu počtu poslancov nemohol byť žiaden z nich schválený. Preto si žiadatelia zaslali 

opätovné žiadosti. Upozornil, že omylom nebola uvedená valorizovaná cena nájmu, správna 

suma je 45,49 €. 

 

Poslanec Repka má k tomuto aj nasledujúcemu bodu výhradu z hľadiska vizuálneho smogu 

a umiestňovania kontajnerov. Materiály podľa neho mali ísť do Komisie územného plánu, 

výstavby a rozvoja, ktorá mala nastaviť presné pravidlá umiestňovania. Vicestarostka 

Jančoková chápe názor p. Repku, ale ako dočasné riešenie v tom nevidí problém, inak by 



mohli obyvatelia vyhadzovať oblečenie do komunálneho odpadu, čo by nebolo správne. 

Poslankyňa Pätoprstá súhlasí, že by mali byť nastavené nejaké pravidlá, ale zároveň nechce 

dehonestovať prácu Ekocharity a Humany a podporuje daný materiál. Chcela by požiadať p. 

Baumanna, aby každé umiestnenie bolo bezpečné z hľadiska dopravy a bezpečnosti chodcov. 

Poslanec Behúl taktiež upozornil na bezpečnosť chodcov. 

 

Poslanec Šesták predniesol pozmeňovací návrh, aby bol kontajner umiestnený v priestoroch 

zberného dvora za symbolickú cenu 1 € a v jeho návrhu je zahrnutá už aj cena s infláciou, ako 

spomínal p. Baumann. Poslanec Behúl dal pozmeňujúci návrh, aby boli kontajnery 

umiestnené aspoň 3 m od vozovky. 

 

Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu p. Šestáka: prítomných 26, za 26, proti 0, zdržali sa 0, 

nehlasovali 0 – pozmeňovací návrh bol schválený.  

 

Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu p. Behúla: prítomných 25, za 24, proti 0, zdržali sa 1, 

nehlasovali 0 – pozmeňovací návrh bol schválený.  

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 8 (ako celku): prítomných 27, za 23, proti 0, zdržali sa 3, 

nehlasovali 1 – návrh bodu 8 bol schválený.  

 

K bodu č. 9 

Návrh na prenájom pozemkov v k.ú. Petržalka pre HUMANA People to People Slovakia 

o.z. ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Prešlo sa priamo k diskusii. Poslanec Behúl podal rovnaký pozmeňujúci návrh ako pri 

predošlom bode. Poslankyňa Sklenková navrhla pozmeňujúci návrh o vypustení lokality 

Beňadická, nakoľko k nej prišlo záporné stanovisko ref. dopravy, a jej nahradenie za areál 

zberného dvora. Poslankyňa Podhorná uviedla k pozmeňujúcemu návrhu p. Behúla, že či má 

význam prijímať toto jedno pravidlo, keď na územnej komisii sa budú prediskutovávať 

komplexné pravidlá. Bola by rada, keby sa to udialo na najbližšej komisii. Pán Behúl 

odpovedal, že či v tom prípade neodložiť teraz hlasovanie a nabudúce hlasovať o materiáli už 

na základe dohodnutých pravidiel. Ale nakoľko dal pozmeňujúci návrh k prvému materiálu, 

tak ho dá aj k tomuto. Poslankyňa Kratochvílová aj pri tomto materiáli upozornila na 

bezpečnosť chodcov. Pán Baumann poznamenal, že v tomto prípade ide o nové lokality, kde 

ešte nestoja tieto kontajnery, ale lokality boli posúdené ref. dopravy. Poslankyňa Pätoprstá 

dodala, že ref. dopravy neskúma úplne všetky aspekty, ide napr. aj o bezpečnosť nevidomých 

chodcov a požiadala pána Baumanna o preverenie týchto nových lokalít s ohľadom na všetky 

aspekty. Pán Baumann prisľúbil ich opätovné preverenie. 

 

Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu p. Sklenkovej: prítomných 28, za 24, proti 0, zdržali sa 

2, nehlasovali 2 – pozmeňovací návrh bol schválený.  

 

Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu p. Behúla: prítomných 26, za 19, proti 0, zdržali sa 5, 

nehlasovali 2 – pozmeňovací návrh bol schválený.  

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 9 (ako celku): prítomných 27, za 23, proti 0, zdržali sa 4, 

nehlasovali 0 – návrh bodu 9 bol schválený.  

 

 

 



K bodu č. 10 

Návrh na predĺženie nájmu nebytových priestorov v objekte MŠ Holíčska 30,   

Bratislava pre MC BUDATKO, ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Pán Baumann uviedol, že k žiadosti žiadateľa sa MŠ Holíčska vyjadrila kladne. Návrh doby 

nájmu je na dobu neurčitú. Následne vystúpila štatutárna zástupkyňa MC BUDATKO, p. Filo, 

a popísala činnosť MC. Poslankyňa Pätoprstá ocenila činnosť MC. Následne navrhla 

pozmeňujúci návrh na dobu určitú do 31.12.2023 so zákonnou výpovednou lehotou tak, ako 

sú doby nájmu aj pri iných žiadateľoch. Poslankyňa Bočkayová takisto ocenila činnosť MC 

a mrzí ju, že sa na prevádzkovanie MC pozerá cez optiku financií. Rovnako aj poslankyne 

Ovečková, Hrehorová a Jančoková poďakovali MC a pani Jančoková doplnila, že je dôležité 

dať MC signál, že sa s nimi dlhodobo ráta. Poslanec Dragun je toho názoru, aby sa hlasovalo 

o pôvodnom návrhu s dobou neurčitou. Poslankyne Pätoprstá a Kratochvílová ozrejmili, že 

cieľom pozmeňujúceho návrhu je, aby každé združenie malo spravodlivé podmienky a na 

pozmeňujúcom návrhu sa dohodli kluby Team Vallo a PRE Petržalku a Zmena zdola.  

 

Poslankyňa Makovníková Mosná sa opýtala p. Filo, či s ňou MČ komunikovala o zámere 

presťahovať MC v dlhodobejšom horizonte do iných priestorov, nakoľko bude potrebné 

rozšíriť kapacity MŠ. Pani Filo má informácie, že zatiaľ sú kapacity MŠ dostatočné. Pani 

Ovečková sa opýtala, prečo bol tento zámer už prezentovaný poslancom, ak ešte nebol 

odkomunikovaný MC. Vicestarostka Hrehorová ozrejmila, že MC aj iným subjektom bolo 

komunikované, že je možný presun na Znievsku a zatiaľ len poslancom bol predložený návrh 

týkajúci sa presunu na Hrobákovu, o čom starosta nechcel rozhodnúť bez vedomia poslancov. 

 

Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu p. Pätoprstej: prítomných 26, za 25, proti 1, zdržali sa 

0, nehlasovali 0 – pozmeňovací návrh bol schválený.  

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 10 (ako celku): prítomných 28, za 28, proti 0, zdržali sa 0, 

nehlasovali 0 - návrh bodu 10 bol schválený. 

 

K bodu č. 11 

Návrh na predĺženie nájmu častí pozemkov v k.ú. Petržalka, parc. č.5830/13 pre Natália 

Pavlíková, Brunnenstrasse 17/22, 2410 Hainburg an der Donau, Rakúsko ako prípadu 

hodného osobitného zreteľa 

 

Pán Baumann uviedol, že sa jedná o pozemok, na ktorom sa nachádza jednoduchá stavba 

Bufet u Miňa. Majetková komisia aj miestna rada neodporučili materiál schváliť. Pán Repka 

upozornil na nezrovnalosti vo veľkosti parciel, zdá sa, že subjekt využíva väčšiu časť – 

presahovaním strechy terasy. Poslankyňa Pätoprstá sa informovala, aké kroky budú 

nasledovať, ak sa materiál neschváli. Pán Baumann odpovedal, že začne odstránenie stavby 

v osobitnom režime, začne sa rokovať o jej odstránení a žiadateľ sa bude zrejme snažiť získať 

iný právny titul na to, aby mohol mať postavenú danú stavbu. Poslankyňa Pätoprstá 

upozornila na to, aby sa nezmeškali lehoty týkajúce sa odstránenia. Poslanec Škápik sa 

informoval, aké problémy boli s týmto subjektom. Pán Baumann odpovedal, že existovali 

výhrady členov majetkovej komisie k letnému sedeniu. Poslankyňa Pätoprstá doplnila, že 

v minulosti bola požiadavka od poslancov, aby išlo o bufet pre cyklistov a nemal by sa tam 

predávať alkohol. Poslanec Repka navrhol dať prepracovať materiál s tým, že sa zmenia 

metre štvorcové a zakomponuje sa do nájmu aj prístupový chodník. Nakoľko predkladateľ 

materiálu nebol prítomný, materiál sa nemohol stiahnuť a pristúpilo sa k hlasovaniu. 

 



Hlasovanie o návrhu k bodu č. 11: prítomných 22, za 6, proti 11, zdržali sa 4, nehlasovali 1 - 

návrh bodu 11 nebol schválený. 

 

K bodu č. 12  

Návrh na schválenie nájmu nebytového priestoru na Mlynarovičovej pre PIMM s.r.o., 

ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Pán Baumann uviedol, že žiadateľom je dlhoročný nájomca na trhovisku. Nakoľko sa žiadny 

z poslancov neprihlásil do diskusie, pristúpilo sa k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 12: prítomných 25, za 23, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 2 - 

návrh bodu 12 bol schválený. Poslankyne Jančoková a Ovečková by boli za. 

 

K bodu č. 13 

Návrh na predĺženie nájmu pozemkov v k.ú. Petržalka, parc. č. 5875/86 a časť parc. č. 

5875/73 pre RENTSTAV ĎURČO, spol. s.r.o. ako prípad hodný osobitného zreteľa 
 

Materiál uviedol opäť p. Baumann. Nakoľko sa žiadny z poslancov neprihlásil do diskusie, 

pristúpilo sa k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 13: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 0 - 

návrh bodu 13 bol schválený. Poslankyňa Ovečková by bola za. 

 

K bodu č. 14 

Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte na Rovniankovej 4, Bratislava pre 

PHOTOPORT ako prípadu hodného osobitného zreteľa 

 

Pán Baumann uviedol, že žiadateľom je subjekt venujúci sa výtvarnému umeniu a fotografii. 

Poslanec Kačírek navrhol pozmeňujúci návrh na zmenu doby nájmu do 31.12.2023, ako bolo 

schválené aj na miestnej rade. 

 

Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu p. Kačírka: prítomných 27, za 25, proti 0, zdržali sa 1, 

nehlasovali 1 – pozmeňovací návrh bol schválený.  

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 14 (ako celku): prítomných 27, za 27, proti 0, zdržali sa 0, 

nehlasovali 0 - návrh bodu 14 bol schválený. 

 

K bodu č. 15 

Návrh na predĺženie nájmu nebytových priestorov pre Súkromnú materskú školu, n.o., 

Vavilovova 18, 851 01 Bratislava 

 

Ako uviedol p. Baumann, žiadateľom je súkromná materská škola. Ďalej ozrejmil, že tento 

subjekt má v danej lokalite tri nájomné vzťahy – nájom nebytových priestorov a nájom 

pozemkov do roku 2033, a preto si požiadali aj pri tomto bývalom školníckom byte o nájom 

do toho istého roku, aby sa nájomné vzťahy zjednotili. Poslanec Škápik oznámil konflikt 

záujmov a nebude pri tomto bode hlasovať. 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 15: prítomných 25, za 23, proti 1, zdržali sa 1, nehlasovali 0 - 

návrh bodu 15 bol schválený. Poslankyňa Ovečková by bola za. 

 



K bodu č. 16 

Návrh na schválenie dodatku č. 4 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mestskej časti Bratislava-Petržalka a s majetkom zvereným jej do správy hlavným 

mestom SR Bratislavou 

Pán Baumann uviedol, že materiál sa predkladá z dôvodu presunu majetku miestneho podniku 

verejnoprospešných služieb pod MČ. Poslanec Vydra sa opýtal, v ktorej časti trhoviska sú aj 

nekryté stoly. Pán Baumann odpovedal, že v uličke medzi dvomi časťami trhoviska. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 16: prítomných 22, za 22, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 0 - 

návrh bodu 16 bol schválený. Poslankyňa Kratochvílová by bola za. 

 

K bodu č. 17 

Návrh na odpustenie dlhu z nájmu v čase mimoriadnej situácie v rámci  COVID  19 - 3. 

vlna pandémie 

 

Materiál uviedol p. Baumann. Poslanec Vydra sa informoval, prečo sú v tabuľke dvakrát nuly 

na odpustenie. Poslanec Šesták odpovedal, že v jednom prípade išlo o odpustenie za 3 roky 

dozadu a druhý subjekt takisto chcel odpustenie spätne za predchádzajúcu vlnu pandémie. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 17: prítomných 21, za 21, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 0 - 

návrh bodu 17 bol schválený. Poslankyne Kozáková a Surovková by boli za. 

 

K bodu č. 18 

Stanovisko miestneho zastupiteľstva k vráteniu zvereného majetku na ulici Ondreja 

Štefanka (Čapajevova) a Bohrova 22 

 

Materiál opäť uviedol p. Baumann a následne sa pristúpilo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 18: prítomných 20, za 20, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 0 - 

návrh bodu 18 bol schválený. Poslankyňa Surovková by bola za. 

 

K bodu č. 19 

Návrh na vypracovanie informačných materiálov k technickému stavu plavární na 

základných školách v zriaďovateľskej pôsobnosti MČ Bratislava-Petržalka  

 

Materiál uviedol poslanec Behúl a autoremedúrou doplnil poslancov Vetráka a Sklenkovú ako 

predkladateľov materiálu. Nakoľko plavárne na školách patria medzi zariadenia s významným 

investičným dlhom, je potrebné sa tejto problematike začať čím skôr venovať.  

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 19: prítomných 22, za 19, proti 0, zdržali sa 1, nehlasovali 2 - 

návrh bodu 19 bol schválený. Poslankyne Kozáková a Surovková by boli za. 

 

K bodu č. 20 

Schválenie spolufinancovania mestskej časti Bratislava-Petržalka v prípade podania 

žiadosti o dotáciu na projekt „Obnova MŠ na Fedinovej č. 7, Bratislava“ na základe 

výzvy Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR na podanie 

žiadosti o poskytnutie dotácie v oblasti podpory regionálneho rozvoja. 

 



Materiál uviedla p. Adameková, vedúca ref. projektového riadenia. Vzniknúť by malo 6 

nových tried. Realizácia projektu je do konca roku 2023.  

 

Poslankyňa Pätoprstá sa chce uistiť, či MČ stihne všetko predložiť tak, aby bol projekt 

úspešný. Pani Adameková odpovedala, že máme spracovanú projektovú dokumentáciu, máme 

podanú ohlášku, nevieme o žiadnych výhradách stavebného úradu a žiadosť o dotáciu sa 

spracováva, takže nie sú zatiaľ žiadne prekážky tomu, aby to bolo načas podané. Poslanec 

Kleinert sa opýtal, či by bolo možné vidieť aj rozpočet. Vicestarostka Hrehorová prisľúbila, 

že áno. Poslanec Vydra navrhol doplniť bod e) o zriadení MŠ na Fedinovej a jej zaradenie do 

siete škôl. Predkladateľka si návrh vzala autoremedúrou.  

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 20: prítomných 23, za 23, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 0 - 

návrh bodu 20 bol schválený. Poslankyňa Surovková by bola za. 

 

K bodu č. 21 

Návrh na poskytnutie dotácií v zmysle VZN č. 7/2020 o poskytovaní dotácií pre veľké 

športové kluby z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

Materiál uviedla vicestarostka Hrehorová. Prišlo 11 žiadostí, jedna bola vyradená, nakoľko 

nespĺňala kritérium podľa sídla alebo trvalého pobytu, ktoré má daný subjekt v Čunove a nie 

v Petržalke. Žiadosti boli posúdené v Komisii športu. Následne sa pristúpilo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 21: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 0 - 

návrh bodu 21 bol schválený.  

 

K bodu č. 22 

Stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka k návrhu 

dodatku Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy  

 

Bod uviedol vedúci ref. územného rozvoja a GIS, pán Hasička. Ide o zosúladenie s novelou 

zákona o pohrebníctve a so zákonom o majetku obcí. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 22: prítomných 22, za 21, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 1 - 

návrh bodu 22 bol schválený. Poslankyňa Surovková by bola za. 

 

K bodu č. 23 

Návrh na voľbu členov Miestnej rady mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Materiál uviedla vedúca ref. organizačných vecí, p. Neuschlová. Ozrejmila, že jedno miesto 

sa obsadzuje kvôli vzdaniu sa poslaneckého mandátu zo strany J. Kríža a druhé bolo už dlhšie 

neobsadené. Materiál je pripravený na základe nominácií od poslaneckého klubu PRE 

Petržalku a Zmena zdola a nezaradených poslancov. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 23: prítomných 23, za 22, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 1 - 

návrh bodu 23 bol schválený. Poslankyňa Fulová by bola za. 

 

K bodu č. 24 

Návrh na zaradenie poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Petržalka na voľné miesta v radách škôl pri MŠ a ZŠ 

 



Materiál uviedla opäť p. Neuschlová a objasnila, že miesta v radách škôl sa uvoľnili po 

Jurajovi a Oliverovi Krížovi a jedno miesto je voľné aj v novej MŠ Turnianska 10. Nominácie 

zaslali poslanecké kluby a nezaradení poslanci. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 24: prítomných 25, za 25, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 0 - 

návrh bodu 24 bol schválený.  

 

K bodu č. 25 

Správa z kontroly zákonnosti, hospodárnosti a účelnosti postupu pri obstarávaní 

majetku mestskej časti pri obstarávaní majetku zo zahraničia za obdobie od 01.01.2019 

do podania správy o kontrolnej činnosti 

 

Materiál uviedla miestna kontrolórka, p. Chovancová. Súčasťou materiálu sú aj viaceré 

tabuľky. Počas kontroly sa zistilo, že niektoré preddavkové faktúry boli zaplatené skôr ako 

bol prevzatý predmet kúpy. Zároveň nebola zverejnená jedna zo zmlúv. Takisto neboli 

splnené postupné kroky procesu - pred uzatvorením zmluvy nebola vykonaná základná 

finančná kontrola, nebolo overené finančné plnenie, nebol vypracovaný plán verejného 

obstarávania. Stroje sa môžu obstarávať aj oddelene, ale nesmie sa prekročiť suma 70 000 €. 

 

Starosta uviedol, že dal miestnej kontrolórke stanovisko k výsledkom kontroly. Súhlasí, že sa 

mohli objaviť niektoré formálne nedostatky. Čo sa týka delenia zákazky, je na to vypracovaná 

právna analýza, podľa ktorej prekročenie sumy 70 000 € nie je delením zákazky a porušením 

zákona. Môžeme sa s tým obrátiť aj na ÚVO. Ďalej starosta uviedol, že pri kúpe jazdených 

strojov sa stáva veľmi často, že zo zahraničia sú oveľa lacnejšie, a preto ich nakúpili 

v zahraničí. Do budúcna bude s každým dodávateľom vopred podpísaná zmluva, kde budú 

obe strany súhlasiť s platbou vopred. 

 

Poslanec Uhlár si myslí, že v správe sú závažné pochybenia. Nachádza sa tam napr. aj kúpna 

zmluva uzatvorená skôr než bol vykonaný prieskum trhu. Chce vedieť, aká a voči komu bude 

vyvodená zodpovednosť a aké budú prijaté opatrenia. Starosta reagoval, že každý jeden 

prieskum trhu bol realizovaný pred kúpou, opačnú situáciu absolútne vylučuje. Kontrolórka 

uviedla, že bolo prijatých 6 nápravných opatrení. Poslanec Uhlár navrhuje dať časť týkajúcu 

sa delenia zákazky na vyjadrenie ÚVO. Kontrolórka reagovala, že ona to tak či tak musí dať 

ako podnet na ÚVO. 

 

Poslankyňa Pätoprstá sa informovala ohľadom plnenia nápravných opatrení ešte z kontroly 

poistenia na ref. správy miestneho majetku a zároveň sa pýtala, či sa bude zverejňovať plán 

verejných obstarávaní. Kontrolórka informovala, že na ďalšie zastupiteľstvo predloží materiál 

o plnení nápravných opatrení z viacerých kontrol. Realizuje sa aj plán verejného obstarávania.  

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 25: prítomných 27, za 23, proti 1, zdržali sa 2, nehlasovali 1 - 

návrh bodu 25 bol schválený. Poslanci Kozáková a Karman by boli za. 

 

K bodu č. 26 

Správa z kontroly plnenia prijatých opatrení k zisteným nedostatkom v súvislosti s 

vykonanou „Kontrolou prenájmov Základnej školy Prokofievova 5 pre Jednotka – 

tenisová škola, o. z., príslušných zmlúv a ich dodatkov ako aj príslušných uznesení 

Miestneho zastupiteľstva Bratislava – Petržalka“ 

 



Bod opäť uviedla p. Chovancová a odprezentovala, ako boli naplnené prijaté nápravné 

opatrenia. Následne vystúpila p. Šramková, zástupkyňa Jednotky – tenisovej školy, o.z. 

Niekoľkokrát bolo kontrolované preinvestovanie a je podľa nej zbytočné spätne preukazovať 

niečo, čo už viackrát bolo preukázané. Vystúpila aj riaditeľka ZŠ Prokofievova p. Mosná, 

ktorá sa rada stretne so Šramkovcami, aby prediskutovali, ako budú ďalej pokračovať. 

 

Poslanec Dragun navrhol doplňujúci návrh, v ktorom žiada starostu, aby predložil na 

najbližšie MZ dodatok k zmluve s úpravou nájmu v súlade so Zásadami hospodárenia a v 

súlade s kontrolnými zisteniami miestnej kontrolórky.  

 

Poslanec Karman uviedol, že zistenia kontrolórky sú veľmi závažné a ak sa nič nezmení, tak 

to pokladá za porušovanie zmluvy, a teda je potrebné od zmluvy odstúpiť. Zároveň súhlasí, 

aby si k tejto téme zainteresovaní sadli, rád by bol aj on súčasťou diskusií. Vicestarostka 

Hrehorová uviedla, že je plánované stretnutie so všetkými aktérmi. 

 

Hlasovanie o doplňujúcom návrhu p. Draguna: prítomných 27, za 21, proti 0, zdržali sa 3, 

nehlasovali 3 – doplňujúci návrh bol schválený. Poslanec Repka by bol za. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 26 (ako celku): prítomných 27, za 25, proti 0, zdržali sa 1, 

nehlasovali 1 - návrh bodu 26 bol schválený. Poslankyne Kozáková a Kratochvílová by boli 

za. 

 

K bodu č. 27 

Správa o kontrolnej činnosti za rok 2021 

 

Bod uviedla opäť p. Chovancová. Ide o správu ešte aj za bývalého kontrolóra do marca 2021 

a následne od apríla 2021 za činnosť súčasnej kontrolórky. Pristúpilo sa priamo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 27: prítomných 26, za 26, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 0 - 

návrh bodu 27 bol schválený. Poslankyne Kozáková a Surovková by boli za. 

 

K bodu č. 28 

Informácia o odťahovaní vrakov a vozidiel tvoriacich prekážku na základe rozhodnutia 

správcu cesty – MČ Bratislava-Petržalka 

 

Poslanec Vydra by do materiálu doplnil uvedenie webovej stránky a tel. čísla, kde sa dá 

o odťahoch informovať, a navrhol doplniť do uznesenia bod b) o súhlase s odpustením pokút 

za odťah vozidiel pre rezidentov Petržalky do 28.02.2022. Poslankyňa Kratochvílová uviedla, 

že túto tému už riešili v Komisii dopravy, mobility a bezbariérovosti. Poslankyňa Ovečková si 

takéto odpustenie nevie predstaviť. Poslanec Behúl sa opýtal právneho ref., či doplnený bod 

b) je v súlade so zákonom. Pani Kupková sa vyjadrila, že v tom nevidí žiadny právny základ, 

ale potrebovala by viac informácií od p. Lučaniča, vedúceho ref. mobility. Poslanec Vydra 

následne stiahol svoj doplňujúci návrh.  

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 28: prítomných 30, za 25, proti 1, zdržali sa 1, nehlasovali 3 - 

návrh bodu 28 bol schválený.  

 

K bodu č. 29 

Rokovací poriadok Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 



Materiál uviedla p. Kupková, vedúca právneho referátu. Zdôvodnila materiál na základe 

potreby zosúladiť niektoré ustanovenia so zákonom o obecnom zriadení, či reflektovať online 

priebeh rokovaní a aplikačnú prax. V dôvodovej správe sú zhrnuté najzásadnejšie zmeny. 

Materiál obsahuje aj vyhodnotenie pripomienok.  

Poslankyňa Ovečková navrhla, aby bol materiál stiahnutý z rokovania z dôvodu veľkého 

rozsahu zmien. Vicestarostka Hrehorová upozornila, že na základe správy kontrolórky 

a nápravných opatrení už bol termín na schválenie nového rokovacieho poriadku. 

Vicestarostka Jančoková informovala, že ak je všeobecná zhoda na stiahnutí materiálu, tak 

starosta súhlasí so stiahnutím.  

Materiál bol stiahnutý z rokovania. 

K bodu č. 30 

Návrh na voľbu a odvolanie členov komisií Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka 

 

Bod uviedla vedúca ref. organizačných vecí, p. Neuschlová. Materiál reflektuje vzdanie sa 

poslaneckých mandátov zo strany Juraja a Olivera Kríža, ako aj viaceré žiadosti o uvoľnenie 

z funkcie člena komisie. Poslanecký klub PRE Petržalku a Zmena zdola nominoval 

neposlanca Jakuba Kuruca do Komisie životného prostredia a verejného poriadku. Záujem 

o členstvo v Mandátovej komisii prejavil poslanec Dragun. 

 

Poslankyňa Ovečková navrhla ako pozmeňujúci návrh zvoliť poslanca Ivana Uhlára za člena 

Mandátovej komisie, čo oznámila aj e-mailom, avšak už sa to nestihlo zapracovať do 

materiálu. 

 

Poslanec Behúl uviedol, že preňho nie je postačujúce odôvodnenie odvolania p. Hrbáňa 

z majetkovej komisie. Dáva preto návrh na samostatné hlasovanie o odvolaní p. Hrbáňa. 

Poslanec Karman ozrejmil, že p. Hrbáň bol nominovaný poslancom Cmorejom, resp. stranou 

SaS, a nakoľko sa názory p. Hrbáňa nezhodujú s postojmi danej strany, tak si myslí, že majú 

právo ho odvolať. 

 

Poslanec Vetrák pripomenul, že je stále nedoriešená otázka Mediálnej rady. Nakoľko zanikol 

jeden z klubov, je potrebné, aby sa to doriešilo. Mal by byť pripravený materiál v spolupráci 

s predsedom rady. Je potrebné riešiť aj neposlancov, ktorí sú tam teraz už za neexistujúci 

klub. Vicestarostka Jančoková uviedla, že ref. organizačných vecí mal niekoľkokrát snahu 

vyriešiť členstvo v Mediálnej rade, ale nedostali informácie zo strany niektorých 

poslaneckých klubov. Poslanec Dragun uviedol, že on má naďalej záujem v rade pôsobiť 

a nikdy s nikým nehovoril o svojej zámene v rade s p. Farkašovskou. Avšak, bude rád, ak by 

sa stala členkou rady, ale nie namiesto neho. 

 

Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu p. Ovečkovej: prítomných 27, za 25, proti 0, zdržali sa 1, 

nehlasovali 1 – pozmeňovací návrh bol schválený.  

 

Hlasovanie o odvolaní p. Hrbáňa: prítomných 26, za 11, proti 3, zdržali sa 12, nehlasovali 0 

– návrh nebol schválený.  

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 30 (ako celku, bez p. Hrbáňa): prítomných 25, za 21, proti 0, 

zdržali sa 3, nehlasovali 1 - návrh bodu 30 bol schválený. 



K bodu č. 31 

Interpelácie 

 

Poslankyňa Pätoprstá predniesla dve interpelácie. Prvá sa týkala účasti starostu na 

zasadnutiach MZ a MR. Žiada, aby zdôvodnil všetky svoje neúčasti. Druhá interpelácia sa 

týkala odpratania lístia na Dvoroch I. Poslankyňa pošle mapku ku konkrétnej lokalite, na 

ktorú sa dopytuje. 

 

K bodu č. 32 

Rôzne 

 

Poslanec Dragun predniesol návrh na prijatie uznesenia, ktoré vyjadruje solidaritu 

s ukrajinským ľudom a žiada starostu, aby vyvesil štátnu vlajku Ukrajiny pred budovou MiÚ 

a listom informoval veľvyslanca Ukrajiny o danom uznesení.  

 

Poslanec Uhlár sa dopytoval, či by bolo možné zriadiť wifi alebo hotspot v Cik Cak centre, 

aby sa pracovníci, ale aj poslanci počas prestávky medzi sobášmi vedeli pripojiť na internet. 

Ďalej by chcel požiadať o osadenie značky ohľadom parkovania, nakoľko pri veľkých 

svadbách je ťažko nájsť miesto na parkovanie, tak by bolo dobré mať jedno vyhradené miesto 

pre sobášiaceho. 

 

Poslanec Behúl sa vyjadril k informačnému materiálu o petícii k Beňadickej, že existujú 

zariadenia, ktoré vedia detekovať alkohol aj drogy bez potreby otvárať fľaše a podobne. 

Zároveň pripomenul, že pred budovou MiÚ zo strany fontány nie sú vyvesené vlajky SR, 

Petržalky a Európskej únie. Poslankyňa Ovečková navrhla zmeniť dátum, odkedy má visieť 

ukrajinská vlajka, a to až od nasledujúceho dňa 23.02.2022, čo si p. Dragun vzal 

autoremedúrou. Následne sa pristúpilo k hlasovaniu o uznesení k solidarite s Ukrajinou. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 32: prítomných 24, za 23, proti 0, zdržali sa 1, nehlasovali 0 - 

návrh bodu 32 bol schválený.  

Koniec rokovania:   16:10 hod. 

 

 

 

    ______________________________   

           Ing. Ján Hrčka 

                 starosta 

 

                                               _______________________________ 

        Mgr. Petra Vančová 

               prednostka 

     

____________________________                        __________________________ 

        Ing. Gabriela Fulová                 Miroslav Dragun 

 

 

Pripravila:   ____________________________ 

                                                      Mgr. Alžbeta Neuschlová 


